

عن شركتنا

إن شركة **RCOE** هي شركة متطورة، تمتلك معرفة فنية متقدمة وخبرات دولية واسعة النطاق.

منذ نشأتها، تُقيم شركة **RCOE** علاقات متينة وشراكات قوية حول العالم. وتشمل شبكة علاقاتنا الشركات الهندسية والمعمارية، والشركات المتخصصة بتقديم الحلول المتكاملة، بالإضافة إلى المصانعين الرئيسيين لأنظمة الاحترافية.

تُبلي شركة **RCOE** كافة احتياجات شركائها، من خلال تقديم كافة أنواع الخدمات الصوتية والبصرية، بدأً بتقديم الاستشارات الاحترافية، مروراً بتصميم المشاريع وتطويرها، وصولاً إلى الإشراف على تنفيذها، مستثمرين لتحقيق ذلك خبراتنا العالية وعلاقتنا المتنوعة.

أينما وُجِدت ومهما كان مشروعك، تأكّد أنك تستطيع الاعتماد علينا. امنحنا الفرصة لمساعدتك، واتصل بنا الآن.

THE COMPANY

RCOE is a Young and Dynamic Company, with a vast technical knowledge and broad international experience.

Over the years, **RCOE** has been developing solid partnerships and building strong relationships with its clients throughout the globe, from Engineering and Architecture companies, to Integrators and Systems Installers, as well as the main equipment manufacturers in the world.

By offering a wide selection of consultancy, projects development and management services on Audio and Audiovisual Systems , **Rcoe** adjusts to the needs of its partners and clients, by outsourcing its services and knowledge all over the world.

Wherever you may be or whatever your project is, we can certainly help! Give us the opportunity to help you and contact us today!

SERVICES

We offer our Audio and Audiovisual knowledge in the form of the following services:

- General Consultancy;
- Development of Trials/Research and Projects;
- Coordination and Oversight of Installations and Construction Works;
- Commissioning, Fine-tuning and Rollouts;
- Configuration and Programming;
- Certification and assessment using international standards;
- Integration and Systems Control.

AREAS OF OPERATION

- Airports
- Stadiums and Sports Venues
- Buildings and Public Places
- Metro Stations
- Theaters and Concert Halls
- Conference Centers and Auditoriums
- Places of Prayer
- Shopping Centers
- Oil Rigs

خدماتنا

نقدم ما نملكه من المعرفات والخبرات العالمية بالأجهزة الصوتية والبصرية على شكل الخدمات التالية:

- إستشارات عامة
- تطوير إدارة البحث والمشاريع
- التنسيق والإشراف على الأعمال الإنسائية والتركيب
- التشغيل الأولي ومعايير الأنظمة الصوتية والبصرية
- برمجة الأنظمة الصوتية والبصرية
- إجراء القياسات والتقييم وفق المعايير الدولية
- أنظمة التحكم المتكاملة

مجالات العمل

- المطارات
- الملاعب والمنشآت الرياضية
- المباني والمراافق العامة
- محطات مترو الأنفاق
- المسارح وقاعات الحفلات
- مراكز المؤتمرات وقاعات المحاضرات
- أماكن العبادة المتنوعة
- مراكز التسوق
- منشآت الآبار النفطية





www.rcoe.pt



للاتصال بنا

عنوان | Address

Rua Virgílio Ferreira, nº50, 1ºDto.
4430-686 Vila Nova de Gaia
Portugal

هاتف | Phone

+351 964 515 702

بريد إلكتروني | Email Address

geral@rcoe.pt

موقع إنترنت | Website

www.rcoe.pt



O NOVO NORTE
PROGRAMA OPERACIONAL
REGIONAL DO NORTE



QUADRO
DE REFERÊNCIA
DE REFERÊNCIA
NACIONAL
NACIONAL
PORTUGAL 2007-2013



UNIÃO EUROPEIA
Fundo Europeu de
Desenvolvimento Regional



O NOVO NORTE
PROGRAMA OPERACIONAL
REGIONAL DO NORTE



QUADRO
DE REFERÊNCIA
DE REFERÊNCIA
NACIONAL
NACIONAL
PORTUGAL 2007-2013



UNIÃO EUROPEIA
Fundo Europeu de
Desenvolvimento Regional

